
En tota revolució s’hi guanya i s’hi perd; aleshores, per a què 
serveixen? 

 

La paraula revolució vol dir “donar voltes” perquè en realitat és un canvi o transformació 
ràpida i radical respecte al passat immediat.  

Els canvis revolucionaris es produeixen quan la majoria de la societat arriba a la 
conclusió que el poder establert és injust i negatiu, fins al punt que resulta imprescindible 
enfrontar-s’hi. La societat es troba perjudicada i humiliada i intenta provocar un seguit de 
revolucions contra l’estat privilegiat per impulsar els seus drets i pensaments.  

La finalitat és lluitar fins arribar a canviar o transformar una realitat, és a dir, 
desenvolupar nous conceptes de la vida política, social, econòmica... 

Tota revolució és com un conte amb final inesperat, on no hi ha una única victòria ni un 
desenllaç encertat. Quan s’utilitza la violència tots els dos bàndols queden perjudicats 
pel simple fet de sobrepassar els límits de cadascú.   

En aquestes revoltes tothom és víctima del desastre, són personatges dins d’un conte 
de terror on tots lluiten pel que volen i intenten aconseguir una fantasia irreal on uns 
perden i els altres guanyen. Per tant, realment afavoreix una revolució?. 

Una reforma inicialment pot semblar útil pel fet de protegir els teus drets i intentar 
aconseguir els objectius. Durant el període que es produeix es viu una gran rivalitat, 
apareixen crisis i condicions molt difícils. Tot és un teatre en temps de guerra on 
tothom actua amb el seu paper i lluita fins arribar al final.  

Una revolució funciona i serà possible si sorgeix des de l’interior de les persones, si 
els grups la fan possible i la societat ho accepta. S’ha de construir amb la majoria. 

Personalment penso que una revolució hauria de servir per canviar tot allò que ha de ser 
canviat per aconseguir més llibertat, igualtat o justícia. Ha de servir per aconseguir 
que les persones tinguin més força i valor per defensar els seus drets i aconseguir els 
seus objectius a qualsevol nivell.  

També opino que en les revolucions no caldria utilitzar la violència, i aquesta no hauria 
de ser un recurs per fer justícia perquè les conseqüències llavors són dolentes per totes 
les parts. Jo crec que els conflictes es poden solucionar amb diàleg i escoltant les 
propostes de la gent. Fer un acord per arribar a una solució, ens condueix a la victòria. 

Nosaltres com a estudiants també hem de fer les nostres pròpies revolucions per tal 
d’aconseguir els nostres somnis de llibertat, justícia i igualtat per nosaltres i per al 
món. Cal que lluitem per garantir que tothom tingui dret a l’educació, que ens alcem 
contra els preus extrems, que ens manifestem per afavorir l’ocupació juvenil...  

Som una gran força i hem d’utilitzar-la, sobretot aprofitant la part positiva de les 
revolucions, per tal que els nostres somnis siguin una realitat i aconseguim grans 
avenços en l’educació i en la societat en general.  
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